
PROTOKÓŁ NR 35/13

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 16 maja 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 11:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Adam Bierowski.

Nieobecni usprawiedliwieni: Stanisław Schmidt. 

Zaproszone osoby:

4. Wiesława Kuchejda,

5. Grażyna Krakowiak,

6. Małgorzata Krysiak,

7. Alicja Tyrawa,

8. Mariola Tatowicz,

9. Henryk Maniecki.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zapoznanie się z arkuszami organizacyjnymi placówek oświatowych na terenie Kowar na rok 

szkolny 2013/2014.

3. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1 Posiedzenie prowadziła przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury M. Zielińska. 

Ad.  2 Dyrektorzy  kowarskich  placówek  oświatowych  zapoznali  radnych  z  planami  dot. 

funkcjonowania szkół i przedszkola w roku szkolnym 2013/2014.

Publiczne Przedszkole nr 1 zmniejsza ilość oddziałów do 5 ze względu na ilość przyjętych dzieci. Zwiększona 

została ilość dzieci w oddziałach. P. Dyrektor uzasadnia tą decyzję tzw. dobrem społecznym (nie obciążać 

rodziców  ani  gminy  utrzymaniem  małego  dziesięcioosobowego  oddziału,  frekwencją  dzienną,  naturalną 

rotacją).  Zaplanowano skrócenie  czasu  pracy przedszkola  (z  godz.  6:00 na 7:00)  oraz  zwolnienie  trzech 

pracowników: dwie nauczycielki i jedna woźna. P. Dyrektor zwróciła się z prośbą o zwolnienie z godz. dydakt. 

Radni są zgodni z P. Dyrektor, iż przedszkole powinno pełnić obowiązki od godz. 6:00 rano.

Szkoła  Podstawowa  nr  1  zaplanowała  w  roku  szkol.  2013/14  trzy  oddziały  przedszkolne,  w  tym  jeden  

popołudniowy (za zgodą rodziców). Redukcja 1/2 etatu w administr. z końcem tego roku szk. wygasa umowa 

o pracę jednemu nauczycielowi, wykazano wakat w oddz. przedszk.

Pozostałe oddziały szkolne planowane są zgodnie z Zarządzeniem Burmistrza i dotychczasową sytuacją. 

Szkoła  Podstawowa nr  3  –  praca w przyszłym roku szk.  zaplanowana została,  zgodnie  z  wcześniejszymi 
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ustaleniami, tj. przede wszystkim Zarządzenie Burmistrza Kowar. Planowane są dwa oddziały przedszkolne,  

dwie  klasy  pierwsze,  pozostałe  oddziały  bez  zmian.  W  Szkole  planowane  jest  przyjęcie  nauczyciela  do 

świetlicy.

Gimnazjum w Kowarach liczyć będzie dziewięć oddziałów, w tym trzy pierwsze klasy.

Dyrekcja ZSO dokonała redukcji zatrudnienia w administracji i obsłudze.

Rozważa  możliwość  utworzenia  międzyoddziałowych  grup  językowych,  informatycznych  bądź  z  zakresu 

wych.  fiz.  Jest to trudne,  a może nawet niemożliwe ze względu na ograniczenie etatów nauczycielskich i  

warunków nauczania (mała sala gimnastyczna).

Dyrektorzy placówek oświatowych zaapelowali do władz miasta o niedokonywanie przesunięć w budżetach 

poszczególnych jednostek bez uprzedniej konsultacji z nimi.

Radni i dyrektorzy są zgodni, że nie należy nadmiernie oszczędzać na tzw. „oświacie” w Kowarach. Należy 

zapewnić  warunki  dzieciom  do  jak  najlepszej  edukacji  i  opieki,  a  nauczycielom  możliwości  efektywnej 

realizacji podstawy programowej oraz rozwijania uzdolnień i kompensowanie dysfunkcji u dzieci.

Dyrektorzy SP1 i SP3 zwrócili uwagę na konieczność rozszerzenia pracowni komputerowych (jeden komputer 

dla  jednego  dziecka),  ewentualnie  zakup  dodatkowych  laptopów  (wersja  oszczędnościowa:  4  godz.  

tygodniowo w SP 3, 6 godz. tygodniowo w SP 1).

Radni oczekują podjęcia decyzji ws. obsadzenia stanowiska dyrektora w SP 3 – obecny.

Dyrektor pełni obowiązki do końca czerwca 2013 r. 

Ad. 3 Posiedzenie zamknięto.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Oświaty i Kultury przychyla się do prośby p. Dyrektor Marioli Tatowicz i wnioskuje do  

uchwałodawcy – p. Burmistrza o przygotowanie projektu uchwały zwalniającej p. Dyrektor z wypracowania  

godzin dydaktycznych w Publicznym Przedszkolu nr 1 w Kowarach z dniem 1 września 2013 r.

2.  Radni  zwracają  się  do  p.  Burmistrza  o  umożliwienie  zatrudnienia  zwalnianej  nauczycielki  z 

Przedszkola Publicznego w Kowarach w jednej z placówek oświatowych na terenie miasta.

Nauczycielka generowała koszty związane z przygotowaniem do zawodu (studia magisterskie, podyplomowe), 

dlatego zasadne jest wykorzystanie jej umiejętności dla dobra kowarskich dzieci.

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury
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